
Arbetsgrupp för planering av Kyrkfjärdens skola                                                                                    
1.2.2018 kl. 17.00 på skolan 

 

Merja Olkinuora, bildningschef, ordförande för gruppen 

Jessika Elfving, sekreterare för gruppen 

Mats Lindroos, Kyrkfjärdens skolas vice rektor 

Elina Ahde, tekniska nämndens ordförande 

Annika Holmström, ordförande för bildnings- och välfärdsnämndens svenska sektion 

1. Genomgång av förra mötets anteckningar. 

2. Förslag på frågor till brukare: elever & vårdnadshavare, andra intressenter 

Kyrkfjärdens skola behöver renoveras/byggas om. Kommunstyrelse har satt en grupp för att arbeta 

fram ett förslag om detta. Denna planeringsgrupp vill å sin sida höra med er, elever och 

vårdnadshavare, vad ni tänker. Än så länge vet vi inte om den gamla skolan kommer att behållas eller 

om det blir en helt ny skola. Stenhuset bredvid (f.d. personalbostäder) tas dock bort. Antagligen 

kommer det behövas tilläggsutrymmen. Tanken är att all verksamhet från förskolan upp till årskurs 

sex, inklusive morgon- och eftermiddagsverksamhet, ska rymmas på samma gårdsplan.                                                                                                                                      

Gruppen vill veta vad ni har för synpunkter om ombyggnationen så att vi får fram många olika tankar 

och synpunkter inför planeringen av skolan.  

Här kommer några frågor som kan hjälpa er att tänka. Låt de inte styra er alltför mycket – nu kan ni 

tänka fritt. Det här är en första förfrågan och vi kommer eventuellt att återkomma med mer specifika 

frågor allt eftersom planeringen framskrider.  

1) Vilka utrymmen ska finnas i den nya skolan? 

2) Hur ska skolan se ut (inomhus / utomhus)? 

3) Annat vi vill poängtera. 

Trafiksäkerheten är också en viktig fråga. Den kommer att tas upp när planeringen har kommit lite 

längre.  

Skolans personal har gett sina synpunkter och vi kommer även att fråga andra som använder skolan 

till olika aktiviteter. 

Vi vill få era tankar senast 14.2. Tack för er medverkan. 

Andra brukare: medborgarinstitutet, bild- & konstskolan och musikinstitutet, andra föreningar 

(idrott). 

3. Andra frågor: besök till två nya skolor                                                                                                                                  

Sjökulla (Kyrkslätt) on 7.2 kl 14.30//  fr 9.2 kl 14.30// on 14.2 kl 9.30- 13// fr 16.2 kl 8-11 eller efter kl 13 

Jessika tar kontakt med skolor som skulle kunna besökas och informerar gruppen om tiderna. 

4. Nästa möte 26/2 kl. 15. 

 

 

 


